
پرســـپولیس این روزها درگیر حواشـــی درون تیمی اســـت که باعث شـــده مدیریت و 
ســـرمربی این باشـــگاه وارد یک چالش جدیدی شـــوند و به نوعی اختلافات خود را 
نیز علنی کنند. البته اولین بار نیست که یحیی گل محمدی با مدیریت باشگاه خود 
به مشـــکل می خورد و در چند ســـالی که او در باشگاه پرسپولیس حضور دارد بارها 
اتفاق افتاده که علیه مدیریت این باشگاه موضع گیری تندی کرده است. اما درمورد 
رضا درویش کمی دیرتر این اتفاق رخ داد و به نظر می آید با ماجرای پیش آمده دیر 
یا زود باید شاهد جدایی یکی از این دو نفر از پرسپولیس باشیم. در ارتباط با شرایط 
حاکم بر پرسپولیس که قاعدتا ریشه در مشکلات مالی این باشگاه دارد بد ندیدیم 

با امیر عابدینی همکلام شویم. او به سوالات » فرهیختگان« این گونه پاسخ داد. 

قبل از هر چیز می خواهیم در مورد اوضاع نابسامان باشگاه پرسپولیس از نظر مالی 
صحبت کنید و اینکه چه عواملی باعث شده که این باشگاه و همچنین استقلال تا 

این حد با بحران مالی مواجه شوند؟
تعریف باشگاه داری در ایران یک تعریف مشخص است. فردی که مدیریت 
دولتی را می پذیرد می تواند در ذهنش آیتم های مدیریت دولتی را ترسیم کند 
یا اینکه آنقدر هوشـــمند اســـت که با چند کارشـــناس مشورت کند و بعد قبول 
مسئولیت کرده یا این پست را نپذیرد اما وقتی پذیرفت که کار کند دیگر نباید 
دنبال بهانه باشد. هر حرف و حدیثی دیگر بهانه است. من نوعی می دانم که 
این صندلی که قرار است روی آن بنشینم چه چالش هایی پیش رو دارد. اولین 
مورد این اســـت که ســـازمانی که من قرار اســـت در آن کار کنم قوانینش تعریف 
شده است. قاعدتا هدایت این مجموعه که مدیریت آن را پذیرفته ای نیاز به 
یادی مواجه  یک بودجه مشخص دارد و وقتی بودجه کافی نباشد با مشکلات ز
خواهید شد. آن وقت نمی توانید نظارت و کنترل کنید و کم کم در چاله هایی 
می افتید که بیرون آمدن از آن بسیار دشوار می شود. این چالش های است که الان 

هیات مدیره باشگاه پرسپولیس با آن مواجه شده است. من به خوبی این 
موضوع را درک می کنم. وقتی به شما حق پخش نمی دهند، تبلیغات 

دور زمین نیز از طرفی بســـیار ضعیف عمل شـــده اســـت و عملا 
تبلیغات محیطی به صفر رسیده است. حق و حقوق باشگاه ها 
تامین نمی شـــود و فقط تبلیغـــات روی پیراهن می ماند. مقطعی 
هم ســـامانه هایی بودند که از مردم می خواســـتند پیامک هایی به 
آن شـــماره بدهند و از آن راه درآمدزایی کرده و بخشـــی از آن را نیز 

به باشـــگاه ها می دادند که چند ســـالی است که 
دیگـــر این مـــورد را هم نمی بینیـــم. در کنار 

این مســـائل درآمدزایی از راه ترانســـفر 
یکـــن را هـــم می توانیم داشـــته  باز

یـــم  باشـــیم کـــه نه تنهـــا ندار

یکنان ترانســـفر شـــده به هزینه هایمـــان اضافه هم می کنیم.  بلکـــه با جذب باز

در چنین شرایطی که عنوان می کنید، مدیران باشگاه های بزرگ چه باید بکنند؟
قـــدر مســـلم وقتـــی دچار این وضع می شـــوید بایـــد اولویت بندی کنیـــد. یکی از 
اولویت های من این است که ابتدا امکانات مورد نظر تمرین چه از لحاظ زمین، 
دســـتگاه های بدنســـازی، تغذیه بازیکنان فراهم شود. در وهله دوم خواسته های 
کادرفنی از لحاظ مالی فراهم شـــود و در وهله ســـوم هم دســـتمزد های بازیکنان 
به موقع پرداخت شـــود. مورد چهارم هم هزینه های جاری باشـــگاه اســـت که اگر 
مدیر باشگاه نتواند این موارد را تامین کند با مشکلات زیادی مواجه خواهد شد 
و آن موقع است که هزینه های باشگاه با بودجه جور درنمی آید. اتفاقی که الان در 
پرسپولیس شاهد آن هستیم و مطمئنا مشکلات زیادی پیش روی این باشگاه 

درصورت ادامه این وضع خواهد بود. 

یکی از اتفاقاتی که در پرســـپولیس شـــاهد آن هســـتیم اقدام به فســـخ قرارداد یحیی 
گل محمدی و عدم حضور او در جلسات هیات مدیره که به آنها دعوت شده است. 

به نظر شما این اتفاقات عجیب نیست؟
حـــرف من این اســـت که چـــرا یحیی گل محمدی وقتی به جلســـه هیات مدیره 
دعوت می شـــود آن را رد می کند. هیات مدیره در باشـــگاه بزرگی مثل پرسپولیس 
جایگاه تعریف شـــده ای دارد. آقای گل محمدی شـــما با باشـــگاه قرارداد داری و 
محل بررسی مشکلات همین جلسه هیات مدیره است. شما با همین مدیرعامل 
دست همکاری دادی. پس اگر مشکلاتی است باید ابتدا آن را با مدیران باشگاهت 
مطرح کنی و اگر این کار را کردی و اتفاق مثبتی رخ نداد آن وقت می توانی آنها را 
عمومی کنی. هواداران هم که صاحبان و سهامداران باشگاه پرسپولیس هستند 
آنقدر باهوش هستند که بتوانند قضاوت درستی داشته باشند پس گل محمدی 
باید قبل از هر اقدامی به جلسه هیات مدیره رفته و حرف هایش را آنجا بزند و اگر 
به نتیجه نرسید آن وقت حق دارد هر انتقادی را متوجه باشگاهش کند. در خیلی 
از باشگاه ها این مشکلات است که درون خانواده حل می شود. عجیب است که 

در کوران مسابقات رفتارهای اینچنینی را از یحیی می بینیم. 

سرخابی ها قرار بود خصوصی شده تا خیلی از مشکلات الان 
را نداشـــته باشـــند اما عملا می بینیم که آنها دچار بحران های 

خودساخته شده اند!
به نکته خوبی اشـــاره کردید. الان پرســـپولیس و استقلال و 
البته ســـپاهان از نظر فنی در شـــرایط خوبی به ســـر می برند و 
هواداران شان را از این بابت راضی نگه داشته اند. البته 
وقتـــی می گویـــم خوب بازی می کنند در ســـطح 
کشـــور منظورم اســـت و واقعیت امر با سطح 
بین المللـــی هنوز فاصلـــه دارند. در چنین 
شرایطی چرا پرسپولیس و استقلال دچار 

مشـــکلات خودساخته شـــده اند؟ جوابش روشن است. همه این مشکلات از 
یشه می گیرد و آن هم فردی به نام حسین قربان زاده است. اول گفتند  یک نفر ر
سهام را واگذار می کنیم، بعد تا یک مرحله رساندند و بعد صحبت از درصدی 
شـــدن فروش آن شـــد. جالب اینکه هنوز سهام را واگذار نکرده ایم مبلغی که از 
فروش بخشـــی از ســـهام به دســـت آمده را خرج می کنیم! ســـهام واگذارشده آیا 
مجمعی برای آن برگزار شد که چگونه آن پول خرج شود. آیا واقعا سهامی واگذار 
شـــد یا پول هایی که خرج شـــد کمک بود؟ قیمت قطعی دو باشـــگاه سرخابی 
چقدر اســـت و آیا قیمت ســـهام آنها افزایش پیدا کرده یا پایین تر آمده اســـت؟ 
من اعتقادم این است؛ عدم مدیریت راهبردی و کاربردی باعث شده که این 

اتفاقات را در این دو باشگاه شاهد باشیم. 

بحثی که الان مطرح است این است یحیی گل محمدی نگران آینده اش در پرسپولیس 
اســـت، مخصوصا اینکه قرارداد برانکو با عمان به زودی به پایان می رســـد و برخی 
از مدیران باشـــگاه پرســـپولیس تمایل دارند که با او همکاری کنند. در این باره چه 

نظری دارید؟
ببینید اگر یحیی در کنار کارش دچار تردید شـــده اســـت به نظر من به مشـــکل 
می خـــورد. الان بســـتری در پرســـپولیس فراهم شـــده که درمورد حـــال حتی آینده 
یـــادی وجود دارد و در این شـــرایط مدیریت باشـــگاه با حواشـــی که  تردید هـــای ز
کنارش ایجاد شده و مشکلات باشگاه دچار مشکلات خیلی زیادی می شود. 
اول اینکه بگویم برانکو درمورد یحیی گل محمدی طوری صحبت کرده است که 
بسیار بعید می دانم بخواهد دنبال نشستن به جای او باشد. او باهوش تر از این 

حرف هاست که در این مقطع جای یحیی را بگیرد. مخصوصا اینکه پرسپولیس 
با یحیی یک فصل عالی را سپری کرده و اگر برانکو نتواند مسیر او را ادامه دهد آن 
وقت به اصطلاح نه از تاک نشانی می ماند نه از تاک نشان! ضمن اینکه در عمان 
خیلی به برانکو احترام می گذارند و شرایط مالی اش هم خوب است. مگر اینکه 

دنبال شور و هیجان باشد. 

واقعیت امر اســـت که یحیی خودش احســـاس کرده مدیریت باشگاه تمایلی برای 
ادامه کارش ندارد و دنبال گزینه های بهتر از جمله برانکو هستند!

یحیی فرد بسیار باهوشی است و اگر چنین چیزی باشد آن را خیلی خوب حس 
خواهد کرد. شـــاید جریان های غیرورزشـــی در این مورد مطرح باشد که یحیی آن 

را حس کرده و طبیعی است که حق داشته باشد نگران آینده کاری اش باشد. 

عملکرد رضا درویش را در پرسپولیس چطور بررسی می کنید؟
من درمورد عملکرد درویش در تقریبا دو سال حضورش در پرسپولیس هیچ قضاوتی 
ندارم. به این خاطر که قضاوت زمانی درست است که کارنامه ای باشد. شما نتایج 
تیم را به مدیریت درویش ارتباط ندهید چراکه تیم فقط بخشی از مدیریت را شامل 
می شود. زیرساخت ها، تامین منابع، هدایت عمومی و تشکیلات را به سازمان 
پایدار رساندن همه اصل مدیریت است. درمورد اینها آمار دقیقی بیرون نیامده که 
بخواهیم آن را قضاوت کنیم. اگر این کارها در پرسپولیس شده است که مدیریت 
درویش خوب بوده اما اگر نشده و همه ساختار دچار حادثه شده و بر مشکلات 

باشگاه اضافه شده است را اجازه دهید مردم قضاوت کنند. 

یکی از رشته هایی که در بازی های هانگژو بسیار موردتوجه مردم قرار گرفت، پرش 
با اسب بود و بیراه نیست اگر بگوییم به سبب درخشش نغمه خانجانی، سوارکار 
پرش با اسب کشورمان این اتفاق افتاد. ورزشکاری که اگرچه نتوانست روی سکو 
برود و مدال آور باشد اما به عنوان تنها نماینده زنان در سوارکاری بازی های هانگژو 
توانست بهترین نتیجه را بدون هیچ خطایی به نام خود ثبت کند. او در گفت وگو با 
»فرهیختگان« از رقبای سرسخت خود در هانگژو و پتانسیل بالای این رشته برای 

مدال آوری گفت. 

امسال با درخشش شما در هانگژو توجه بسیاری از مردم به این رشته جلب شد، 
رشته ای که هم جذاب است و هم با کمی توجه می تواند مدال آور باشد. خودتان 

چقدر متوجه این استقبال جمعی شدید؟
بعد از مسابقات انفرادی من در شبکه های اجتماعی پیام های بسیاری گرفتم و 
خیلی  از دوستان جامعه سوارکاری به من لطف داشتند، به غیر از دوستان جامعه 
، شبکه های اجتماعی و شبکه ورزش که به صورت  سوارکاری، من از طریق اخبار
زنده مسابقات را پوشش می داد، پیام های بسیاری گرفتم. بله این مساله را خودم 
هم دیدم و برایم روشن بود که مردم خیلی لطف داشتند. خوشحالم که توانستم 
این ورزش را به اذهان عمومی بیشتر معرفی کنم و مردم به این رشته جذب شود. 

شما از چه زمانی ورزش سوارکاری را شروع کردید؟
مـــن متولـــد دی ســـال 73 هســـتم و از 5 ســـالگی ســـوارکاری را شـــروع کـــرده ام. 
اولین باری که من ســـوار اســـب شـــدم همراه با خانواده به مسافرت شمال کشور 
رفته بودم و آنجا در جنگل های مازندران سوار اسب شدم و از پدرم قول گرفتم 
کـــه وقتـــی به تهران برمی گردیم مرا دوباره به ســـوارکاری ببرند. من با اســـب بزرگ 

شـــدم. هیچ زمینه ســـوارکاری ای در خانواده نداشـــتم و تنها فردی هستم که در 
خانواده سوارکاری می کنم. 

درباره بازی هایتان در هانگژو توضیح دهید. 
در بازی های آســـیایی پرش با اســـب رقابت بســـیار ســـنگینی است. از آنجا که 

هم تیمی ما سوارکارها اسب است، یک حیوان که در تمامی دنیا بسیار ارزنده 
است و قیمت های بالایی دارد، هرکس هزینه بیشتری کند، می تواند نتیجه 
 ... ، کویت، امارات و بهتری بگیرد. به این خاطر که کشورهای عربی مانند قطر

سرمایه زیادی را در این رشته گذاشته اند، رقابت با آنها بسیار سخت است و 
البته کشورهای آسیایی مانند ژاپن و چین که هر دوره در المپیک شرکت می کنند 
و سوارکارهای بسیار متبحر و حرفه ای دارند، این رشته رقبای بسیاری سختی 

دارد. من برای جایگاه سیزدهمی نرفته بودم و رفتم تا نتیجه بهتری بگیرم 
ولی متاسفانه با یک برخورد به مانع نتوانستم جایگاه 

بهتری را کسب کنم. شیوه داوری مسابقات هم 
به گونه ای بود که هر دور که می پریدیم خطا صفر 

می شـــد و اگر این خطاها صفر نمی شد، من 
شاید در جایگاه بهتری می ایستادم. اما قرار 

گرفتن من در جایگاه سیزدهم به این دلیل 
خیلی موردتوجه قرار گرفت که در این ارتفاع 
، ما تابه حال بی خطایی  رده 150سانتی متر

نداشـــتیم و این بهتریـــن نتیجه ای بود 
کـــه در رده 150 ســـانتی متر در 
مســـابقات انفـــرادی بازی هـــای 

آسیایی توانستیم بگیریم. به همین 
دلیل خیلی به من لطف داشتند و به عنوان 

تنها بانو که در این دوره مسابقات شرکت کرده بود، توانستم بهترین نتیجه را بگیرم. 
شاید از نظر عدد و رقمی جایگاه خوبی نباشد ولی بین 50 نفر بزرگان سوارکاری 

آسیا، جایگاه خوبی در رشته پرش با اسب بود. 

مـــا در ایران پیســـت و امکانات مناســـب بـــرای تمرین 
داریـــم؟ تفاوت ما و دیگر کشـــورها فقط در امکانات 

و توجه است؟
ما در ایران سوارکارهای بسیار خوبی داریم، باشگاه های 
بســـیار خوبی به خصوص در تهـــران داریم که دارای 
اســـتانداردها هســـتند و می تواننـــد مســـابقات 
بین المللی پرش با اسب را برگزار 
کنند. متاسفانه مشکل ما فقط 
قرنطینه است. ما نمی توانیم 
اسب های داخل کشورمان را 
به کشورهای دیگر ببریم، اگر 
این مشـــکل حل شـــود هم از 
کشـــورهای دیگر می توانند 
بـــه کشـــور ما بیاینـــد و هم 
ســـوارکارهای ایـــران بـــا 
اســـب های خودشـــان 
می توانند به کشورهای دیگر 

بروند و کسب تجربه کنند. 

این رشـــته چقدر می تواند برای کشـــورمان مدال آور 
باشد؟ 

نظر شخصی من این است که رشته پرش با اسب می تواند بسیار مدال آور باشد، 
به خصـــوص در بازی های آســـیایی. من المپیک را مقولـــه ای جدا می دانم. ولی 
درباره مدال آور بودن این رشته، تنها مشکل همین قرنطینه است. ما اگر بتوانیم 
اســـب هایی را کـــه بـــا آنها اخت گرفته ایم از کشـــور خارج کنیم و دوباره به کشـــور 
بازگردانیم، یعنی با اسب خودمان در مسابقات برون مرزی خوب شرکت کنیم، 
مطمئن باشید سوارکاری پتانسیل این را دارد که برای کشور عزیزمان بسیار مدال آور 
باشد. برای مقایسه باید بگویم کشوری مانند عربستان سعودی بسیار روی رشته 
پرش با اسب متمرکز است، اسپانسرینگ خوبی دارد و به مسابقات برون مرزی 
می روند، آنها توانستند در بازی های آسیایی طلا بگیرند و حتی سهمیه المپیک 

پاریس 2024 را هم به دست آوردند. 

گویا سردار آزمون بعد از مسابقه تان با شما تماس گرفتند؟
آقای سردار آزمون از دوستان خانوادگی ما و دوست خیلی خوب همسرم هستند، 
بله با من بعد از مســـابقه تماس گرفتند و خیلی لطف داشـــتند. آشـــنایی ما از 

سوارکاری شروع شد و برایشان آرزوی سلامتی دارم. 

به عنوان یکی از بهترین ســـوارکاران ایران به نظرتان برای ارتقای این رشـــته در کشـــور 
باید چه کرد؟

دوست دارم از فدراسیون و مسئولان ورزشی بخواهم که بیشتر به این رشته بها 
دهند. ما تا هفته آخر قبل از شـــروع مســـابقات نمی دانســـتیم شرایط اعزام مان 
چطور اســـت و بســـیار ســـردرگم بودیم. تا لحظه اعزام هیچ چیز مشخص نبود. 
 ... در این رشـــته یک موجود زنده دیگر باید بدنســـازی کند، آماده سازی شود و
یعنی بیش از 70 درصد باید روی اســـب کار انجام شـــود و این مســـائل نیاز به 
برنامه ریزی دقیق دارد که متاسفانه در هانگژو این اتفاق نیفتاد و از این بابت 

بسیار متاسف شدم. 

امیر عابدینی در گفت وگو با »فرهیختگان«: گل محمدی حق دارد نگران آینده اش در پرسپولیس باشد

برانکو باهوش تر از آن است که جانشین یحیی شود
 عملکرد درویش را نباید در نتایج پرسپولیس جست وجو کرد       قربانزاده عامل اصلی مشکلات پرسپولیس و استقلال است

نغمه خانجانی در گفت وگو با »فرهیختگان«: آشنایی مان با سردار آزمون از سوارکاری بود

در پرش با اسب می توانیم مدال آسیایی بگیریم
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گهی های روزنامه  سازمان آ

a66348018@gmail.com :ایمیل

تلفن وفکس:

 )021( 62999495 

گهی مناقصه عمومی یک مرحله ای آ
 دانشـــگاه زنجـــان در نظـــر دارد خریـــد، حمـــل، تحویـــل و نصـــب و راه انـــدازی سیســـتم کولینگ

 )Inrow Cooling Unit( به همراه ملحقات برای دانشـــگاه زنجان در ســـال 1402 را از طریق انجام 
مناقصه عمومی به اشخاص حقوقی واجد شرایط )دارا بودن حداقل رتبه 2 انفورماتیک در تولید و 
ارائه رایانه های غیر Main Frame ، دارا بودن حداقل رتبه 2 انفورماتیک در خدمات پشتیبانی، دارا 
بودن حداقل رتبه 2 انفورماتیک در شبکه داده های رایانه ای و مخابراتی ، دارا بودن حداقل رتبه 2 انفور 
ماتیک در آموزش و پژوهش، حداقل 5 سال سابقه و ارائه پشتیبانی به صورت 24 ساعته و دارا بودن 
مجوز از سازمان صنفی رایانه ای افتا( واگذار نماید. بدینوسیله کلیه متقاضیان شرکت در مناقصه 
دارای شرایط می توانند از طریق سامانه تدارکات الکترونیکی دولت )ستاد( اقدام نمایند. کلیه مراحل 
برگزاری مناقصه اعم از دریافت اسناد و تحویل اسناد پیشنهادات قیمت و سایر مراحل مناقصه، از 
طریق درگاه سامانه )ستاد( به آدرس www.setadiran.ir  انجام خواهد شد. لازم است مناقصه گران 
درصورت عدم عضویت قبلی، مراحل ثبت نام در سایت مذکور و دریافت گواهی امضای الکترونیکی 

گهی در سامانه 1402/07/30 می باشد. را جهت شرکت در مناقصه محقق سازند. تاریخ انتشار آ
الف- شماره مناقصه )مرجع(:  199

ب- شماره فراخوان درج شده در سامانه تدارکات الکترونیک:  2002003798000011
ج- مهلت زمانی دریافت اسناد مناقصه از سایت: مناقصه گران می توانند از ساعت 10 صبح مورخ 
1402/07/30 تا ساعت 18 مورخ 1402/08/04 به سامانه تدارکات الکترونیکی دولت )ستاد( مراجعه و 

نسبت به شرکت در مناقصه اقدام نمایند.
د- مهلت زمانی ارائه پیشنهاد قیمت: تا ساعت 10 صبح  روز دوشنبه مورخ  1402/08/15

ی- زمان و محل بازگشـــایی پاکت ها: ســـاعت 10 روز سه شـــنبه مورخ 1402/08/16 دفتر معاونت 
اداری- مالی

ه- مبلـــغ تضمیـــن شـــرکت در مناقصه: ســـپرده شـــرکت در مناقصه شـــامل ضمانت نامه بانکی 
)مدت اعتبار تضمین های بانکی باید حداقل 3 ماه پس از تاریخ افتتاح پیشنهادها باشد( چک 

تضمین شده بانکی )به نام دانشگاه زنجان( یا واریز وجه نقد به مبلغ 3/000/000/000 ریال )سیصد 
میلیون تومان( به شماره حساب 4001086207379272 نزد بانک مرکزی به نام تمرکز وجوه سپرده 

دانشگاه زنجان.
تذکر مهم: مناقصه گران موظف هستند پاکت الف که حاوی ضمانت نامه بانکی یا چک تضمین 
شده بانکی می باشد را طبق شرایط درج شده در فرم شرایط عمومی مناقصه به صورت فیزیکی تا  
پایان وقت اداری مورخ  1402/08/15 )ســـاعت 15/30( به مدیریت حقوقی و قرارداد های دانشـــگاه 

تحویل نمایند.
: مدیریت امور حقوقی و قراردادها، 33052826 و مدیریت   شماره تلفن جهت کسب اطلاعات بیشتر

طرح های عمرانی 33052607
روابط عمومی دانشگاه زنجان
شماره شناسه1589283

نوبت اول

یگانه عصاری
خبرنگار


